

15 November 2013
Solicitation Number: DND-13/0008377
RFP – Senior Communications Specialist

Bilingual Questions and Answers:

English

Q1. Is there or has there been in the past twelve (12) months a consultant/incumbent providing some or all of the services identified in this RFP?

A1. Yes, please see section 1.3 of the RFP.

Q2. M2. Bidder's resource shall demonstrate a minimum of two years experience within the last ten years in a Public Affairs related function in the Department of National Defence.

Would Canada consider Public Affairs related functions in other Governmental Departments, operating under the same or similar Government Communications guidelines and ethics, such as Public Works Canada, Justice Department, Citizenship and Immigration Department, Health Canada and Indian and Northern Affairs Department to be compliant?

A2. No.

Q3. We would like to pose the following question to the Crown: What is the value of the current contract attributed to Altis Human Resources?

A3. \$67,678.53 all inclusive.

Q4. As "all web and print design tools" employed in support of the production of any communications material are ultimately subject to Government of Canada Communications policy, the FIP Program and subject to the review and approval of both the VCDS Group (PA and IT) and ADM PA which have the technical responsibility and control over any contributions to all DND web sites, we respectfully request that the requirement be modified to the following:

M8: Bidder's resource shall demonstrate a minimum of two (2) years experience within the last five (5) years in overseeing the design, lay out and production of print and online publications, brochures and other public affairs products with Adobe Creative Suite or other web and print design tools.

A4. Requirement M8 will remain as published. To clarify, the bidder's resource must have demonstrated technical capability to design, code and maintain websites and to design, develop and produce print publications using Adobe Creative Suite or other web and print design tools.

French

Questions et réponses

Q1. Y a-t-il ou y avait-il dans les douze (12) derniers mois un consultant/titulaire qui fournissait les services mentionnés (partiellement ou en totalité) dans le présent appel d'offres?

R1. Oui, prière de voir la section 1.3 de DP.

Q2. O2. La ressource de soumission doit démontrer un minimum de deux années d'expérience au cours des dix dernières années dans une fonction des affaires publiques liées au ministère de la Défense nationale.

Es-ce que le Canada considérerait des fonctions d'affaire publique connexes à d'autres ministères opérant dans les mêmes ou similaires directives et de l'éthique de communication du gouvernement, tels que Travaux publics Canada, ministère de la Justice, Citoyenneté et Immigration Ministère, Santé Canada et Affaires indiennes et département du Nord comme étant conforme?

R2. Non.

Q3. Nous aimerions poser la question suivante à la Couronne: Quelle est la valeur du contrat actuel attribué à Altis Human Resources?

R3. 67,678.53\$ tout compris.

Q4. Comme «tout web et outils de conception d'impression» employés à l'appui de la production de toute matière de communications sont sujet aux politique des communications du gouvernement du Canada , le programme PCIM et soumis à l'examen et l'approbation à la fois du groupe VCEMD (AP et TI) et SMA AP qui ont la responsabilité technique et le contrôle de toute contribution de tous les sites Web du MDN, nous demandons respectueusement que cette exigence soit modifier pour lire ce qui suit:

O8. La ressource du soumissionnaire a démontré qu'elle possède au moins deux (2) années d'expérience, acquise au cours des cinq (5) dernières années, dans la conception, la mise en page et la production de publications, de brochures et d'autres produits papier et en ligne concernant les affaires publiques, à l'aide d'Adobe Creative Suite ou d'autres outils de conception Web et graphique.

R4. Exigence M8 devra resté tel que publié. Pour clarification, la ressource doit avoir démontré la capacité technique à concevoir, coder et de maintenir des sites Web et pour concevoir, développer et produire des publications imprimées à l'aide de Adobe Creative Suite ou d'autres outils de conception web et print.